
vv LENS NOTULEN VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING op 15 oktober 1973 
 
TOELICHTING  
Het betreft hier het vervolg van de op 13 augustus 1973 gehouden Algemene Vergadering.   
 
1. OPENING.  
Voorzitter Hans van der Kleij opent de vergadering, zoals gebruikelijk bij LENS, ietwat later dan staat aangegeven, voor 81 
stemgerechtigden en enkele belangstellenden.   
Hij hoopt op een vruchtbare discussie en loopt alvast wat vooruit op de gang van zaken, door de Formatiekommissie te 
complimenteren met het vele werk wat zij in de periode gelegen tussen de twee vergaderingen heeft gedaan.  
 
2. EVENTUELE MEDEDELINGEN  
Door een ongeval zijn de heren Gerard v.d. Velde Sr. (een gekwetste enkel) en Gerard. v.d. Velde Jr. (een gecompliceerde 
beenbreuk) helaas verhinderd de vergadering bij te wonen.  
De A-selektie senioren toont zijn waardering voor het oude bestuur d.m.v.  een schrijven, waarin de spelers het bestuur 
bedanken voor het vele werk dat zij heeft verricht. De spelers zullen trachten door sportieve prestaties (promotie) het bestuur 
te steunen in het uitvoeren van het uitgestippelde beleid.  
Het verslag van de Formatiecommissie kunt U volledig vinden in de bijlage.  
 
3. HET TE VOEREN BELEID  
Eén van de kernpunten in het te voeren beleid is de verlichting van de taak van het bestuur, waardoor de beschikbare tijd voor 
belangrijker zaken kan worden benut. Het instellen van een Strafcommissie is een aanzet hiervoor geweest, maar de 
Formatiecommissie krijgt de gelegenheid om nog meer mensen bereid te vinden die een deel van de werkzaamheden van het 
bestuur kunnen overnemen.  
Het bestuur zal zich dan meer kunnen richten op b.v. de verbetering van de communicatie tussen de commissies onderling;  
de contacten commissies-bestuur zullen veelvuldiger kunnen worden etc. De nieuwbouw zal het lopende jaar een belangrijk 
deel van de tijd van het bestuur innemen.e 
Man hoopt dat de accommodatie-uitbreiding een nieuwe impuls zal zijn voor de zgn. recreatieleden om weer wat meer animo 
te tonen bij allerlei evenementen door de KaKa georganiseerd.   
Evenals de prestatie, heeft de recreatie een volledige kans in de vereniging. De opleiding van kader heeft veel te weinig effect  
gehad. Het is bijna onmogelijk om opengevallen plaatsen in te doen nemen. Er zullen nieuwe mogelijkheden geopend worden 
voor eventuele kandidaten, voor zowel bestuur als commissiefuncties, om ervaring op te doen. B.v. door middel van een soort 
stage. Hoe dit allemaal in zijn werk zal gaan is nog een punt van studie.  
De Multisportgedachte, door de gemeente gepropageerd, maar niet daadwerkelijk gesteund, is nog steeds van kracht. Het 
moet mogelijk zijn in groter verband te opereren. Hierbij is eventueel een fusiegedachte, alhoewel niet concreet, wel 
aanwezig. Hier wordt de voorzitter door enkele leden geïnterpelleerd.  
Hans Zoet: Waar moet de uitbreiding van spelmogelijkheden voor b.v. zomersporten gezocht worden, aangezien ze niet 
beschikbaar lijken op ons complex? Er worden overal nieuwe clubhuizen gebouwd (BMT, VCS), die zeer zeker niet snel weer 
verwijderd zullen worden.  
Van Wim Michels kwam de vraag of er ook aan andere gezinsleden gedacht wordt,  
terwijl Jaap Colpa wilde weten of het bestuur al een idee had hoe het kader opgeleid dient te worden en wat het bestuur 
eigenlijk onder kader verstaat. (Een uitvoerige uiteenzetting had het bestuur hierover reeds gegeven).  
De uitbreiding van douche- en kleedgelegenheid werd door G.Vervaart ter sprake gebracht.  
Dit is niet zo'n eenvoudige zaak, omdat wanneer de gemeente dit bij ons zou doen, andere verenigingen dezelfde 
voorzieningen zouden willen hebbon. Het punt heeft echter de volle aandacht van het bestuur, maar eerst zal de geplande 
nieuwbouw gerealiseerd moeten worden.  
 
VERKIEZING VAN HET BESTUUR.  
Door verlichting van de taak van de secretaris, de heer Guido Halleen, is deze toch, weer bereid gevonden zich herkiesbaar 
te stellen. De interesse en bereidheid om wat te doen in de vereniging zal moeten veranderen, anders zal de vereniging niet 
optimaal kunnen functioneren. Zolang de bestuursleden de overtuiging hebben dat de leden mee willen werken, zullen zij 
aanblijven. De kandidaten voor een bestuursfunctie hebben enige restricties gesteld wat betreft de beschikbare tijd. Het oude 
zittende bestuur is echter positief over de samenstelling van het nieuwe bestuur, maar dan wel met hulp en medewerking van 
alle leden.  
Niemand mag gedwongen worden om zitting te blijven nemen, omdat er niemand kandidaat is om een plaats over te nemen. 
Daarom zal de formatiecommissie moeten blijven zoeken naar nieuwe bestuursleden.   
De uiteindelijke bestuursverkiezing verliep bijzonder vlot. Slechts bij de stemming over de secretaris Guido Halleen viel er 
één tegen te noteren (Mevrouw Marianne Halleen)  
De aftredende bestuursleden, de heren Piet de Jongh, Carel v.d. Laan en Gerard Duivesteyn werden bedankt door 
voorzitter Hans v.d. Kleij, die, zoals viel op te maken uit de reacties, namens de gehele vereniging sprak.  
Het viel Carel v.d. Laan moeilijk om afscheid te nemen, omdat hij nu niet meer mee kan werken aan de realisatie van de 
plannen op langere termijn. Hij belooft het bestuur, evenals Piet de Jongh, dat hij echter, wanneer er een beroep op hem 
gedaan zal worden i.v.m. de nieuwbouw, hier niet afwijzend tegenover zal staan.  
 
5. SAMENSTELLING VAN DE KOMMISSIES  
De samenstelling en benoeming van de commissies heeft u reeds uitgebreid kunnen lezen in de LENSrevue nr.13 van 17 
oktober 1973.  
 
6. RONDVRAAG.  
Onvermijdelijk werden er enkele vragen gesteld over de Strafcommissie.  



Hans Zoet wilde weten hoe de Strafcommissie te werk zal gaan. Gebeurt dit geheel zelfstandig, of altijd in overleg met hetzij 
PuWeKo, hetzij Juko, Seko? Voorts wilde hij weten of het niet mogelijk zou zijn een soort lijst vast te stellen met 
standaardstraffen voor bepaalde vergrijpen. (Een lijst van wat u te wachten staat op diverse overtredingen is inmiddels in de 
LENSrevue gepubliceerd). 
Wim Michels stelde voor een soort raadsman in te stellen voor jeudige leden om hun belangen t.o.v. de Strafcommissie te 
behartigen.  
De laatste vraag kwam van de heer Tinus v.Zilfhout, die, na alles aangehoord te hebbon, graag wilde weten wat het bestuur 
nu eigenlijk zelf gaat doen. (Een opsomming van het vele werk van het bestuur lijkt me niet op zijn plaats).  
 
7. SLUITING.  
Aan het eind van de vergadering zijn 84 stemgerechtigden aanwezig (boven verwachting), die allen door de voorzitter 
worden bedankt voor de getoonde belangstelling en de positieve geluiden, die uit de vergadering naar voren zijn gekomen.  
 
's-Gravenhage, 15 oktober 1973, 
DE NOTULIST,  
Wim Keetman.  
 


